
Protokół Nr XVI/2020 
z XVI sesji VIII kadencji Rady Gminy Adamów 

odbytej w dniu 24 września 2020 r. 

XVI sesja VIII kadencji Rady Gminy Adamów odbyła się w sali narad Urzędu Gminy Adamów. 
Sesję rozpoczęto o godz. 9:05, a zakończono o godz. 11:10 
Bożena Skiba - przewodnicząca obrad. 
Adam Walczak - protokolant. 

Radni obecni; 

1. Pani Chmiel Joanna Barbara 
2. Pan Kawałko Jan Henryk 
3. Pan Komisarczuk Dariusz Wiesław 
4. Pan Kostrubiec Piotr 
5. Pan Krawczyk Ryszard 
6. Pan Kuryło Jacek Marian 
7. Pan Lewusz Mirosław Paweł 

8. Pan Michałuszko Tomasz Marek 
9. Pani Polakowska Urszula Mariola 
10. Pani Skiba Bożena Ela 
11. Pani Słota Katarzyna 
12. Pan Sołtys Dariusz Kazimierz 
13. Pan Teterycz Jan Krzysztof 
14. Pani Beata Tyrka-Stećko 

Radni nieobecni: 

1. Grela Krzysztof Dariusz 

Lista obecności (Zał. Prot. Nr 1) 

Oprócz radnych w sesji udział wzięli: 

1. Pan Dariusz Szykuła - Wójt Gminy 
2. Pani Ewelina Droździel - Szykuła - Skarbnik Gminy 
3. Pani Katarzyna Gontarz - Podinspektor ds. Księgowo - Podatkowych 
4. Pani Agata Malicka - Inspektor ds. Księgowo - Podatkowych 
5. Pani Ewa Nogas - Podinspektor ds. Gospodarki Gruntami. 
6. Pani Aneta Zub - Podinspektor ds. Finansowych i Gospodarki 

Odpadami 

Lista obecności osób zaproszonych, 
(Zał.Prot.Nr la,) 

Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Rozpatrzenie wniosków o zmianę porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 
5. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał rady. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2020. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody 
i odprowadzania ścieków i przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

10. Rozpatrzenie pism. 

11. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

12. Zamknięcie obrad sesji. 

Przebieg sesji: 

Ad.l. Otwarcia XVI sesji VIII kadencji dokonała Pani Bożena Skiba - Przewodnicząca Rady 
Gminy Adamów. 
Na podstawie listy obecności Pani Przewodnicząca stwierdziła, że na stan 15 radnych 
obecnych jest 14, co stanowi niezbędne ąuorum do prawomocności obrad. 

Pani Przewodnicząca powitała osoby zaproszone i uczestniczące w sesji. 
(Zał. Prot. Nr 1, la,) 

Ad.2. Pani Przewodnicząca - poinformowała, że Radni projekt porządku obrad otrzymali 
wraz z zawiadomieniem. Zapytała, czy w sprawie porządku obrad ktoś chce zabrać głos? 
Z wnioskiem o zmianę porządku obrad wystąpił Wójt Gminy Adamów - Pan Dariusz 
Szykuła. Pan Wójt poprosił, aby dołączyć do porządku obrad punkt - Informacja o przebiegu 
wykonania budżetu Gminy Adamów za I półrocze 2020 roku. 
Przewodnicząca - poinformowała, że w przypadku przychylenia się Rady Gminy 
Adamów do wniosku Pana Wójta będzie to punkt 8 porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie nowego porządku obrad. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem nowego porządku obrad głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, 
Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 2) 
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Pani Przewodnicząca stwierdziła, że nowy porządek obrad został uchwalony. 

Ad.3. Przewodnicząca Rady Gminy - poinformowała, że protokół poprzedniej sesji był| 
do publicznego wglądu w siedzibie Urzędu Gminy oraz wyłożono go przed sesją na sali 
obrad, gdzie był również do publicznego wglądu. 

Przewodnicząca zapytała, czy do protokołu z XV sesji VIII kadencji z dnia 30 lipca 2020 
roku ktoś z Radnych chce wnieść uwagi? Uwag nie zgłoszono. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem protokołu z XV sesji Rady Gminy Adamów z dnia 30 lipca 2020 r. 
głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Kornisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, 
Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 3) 
Przewodnicząca stwierdziła, że protokół z XV sesji Rady Gminy Adamów z dnia 
30 lipca 2020 r. został przyjęty. 

Ad.4. Pan Wójt - złożył informację o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 4) 

Ad.5. Pan Wójt - złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy podjętych 
na poprzedniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 5) 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła i przedstawiła niezgodności, jakie znalazły 
się w załączonych do zaproszeń materiałach z finalnym projektem uchwały. Wskazała 
powody, które skutkowały tego typu rozbieżnościami. Pani Skarbnik zapytała Radnych, 
czy pozwalają na wprowadzenie omówionych zmian, czy też ma dostarczyć je na piśmie? 
Radni zdecydowali, iż wystarczą ustne wyjaśnienie Pani Skarbnik. 
W związku z tym, iż Radni następnie nie zgłosili żadnych pytań, Pani Skarbnik przedstawiła projekt 
uchwały. 
Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, 
Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot Nr 6) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 7) 

Ad.7. Podjecie uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2020. 

Pani Skarbnik omówiła i przedstawiła projekt uchwały. Wskazała zasadność dokonanych 
zmian. Zaznaczyła, że zmiany wpływające na budżet, zostały omówione przy 
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podejmowaniu poprzedniej uchwały. 

W związku z tym, iż Radni nie zgłosili żadnych pytań oraz propozycji co do przyjmowanej 
uchwały, Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 
Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, 
Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot Nr 8) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 9) 

Ad.8. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Adamów za I półrocze 2020 roku. 
Pani Skarbnik odczytała uchwałę składu orzekającego RIO z dnia 3 września 2020 r. w sprawie 
zaopiniowania informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Adamów za I półrocze 2020 
roku. 
Pani Przewodnicząca Bożena Skiba poinformowała Radnych, że na posiedzeniach Komisji Rady 
Gminy powyższa informacja była poddana analizie. Pani Przewodnicząca zapytała także 
Radnych, czy mają do wykonania budżetu pytania? 
Pytań nie zadano. 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Adamów. 
Pani Ewa Nogas przedstawiła projekt uchwały. 
Pan Radny Jan Teterycz zapytał, czy chodzi o działki w Adamowie? 
Pani Przewodnicząca potwierdziła. 
Innych pytań nie zadano 
Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 
Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, 
Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot Nr 10) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot Nr 11) 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody 
i odprowadzania ścieków i przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 
Pani Aneta Zub przedstawiła i omówiła projekt uchwały. Niezbędnych wyjaśnień dokonał również 
Pan Wójt Dariusz Szykuła. 
Radni nie zadali pytań w tej części posiedzenia, w związku z tym Pani Przewodnicząca 
zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, 
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Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot Nr 12) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 13) 

Ad.ll. Rozpatrzenie pism. 

Wyrażenie zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Adamów położonej 
w obrębie Bondyrz oznaczonej w ewidencji gruntów nr działki 1644/4. 

Pani Ewa Nogas przekazała wszystkie posiadane informacje o nieruchomości oraz poinformowała, 
że na poprzedniej sesji wniosek sprzedaży był omawiany i został przekazany 
Radnemu z miejscowości Bondyrz, aby ten dokonał rozeznania w terenie. 
Pan Radny Dariusz Komisarczuk stwierdził, że zapoznał się z wnioskiem i dokonał rozeznania. 
Następnie przekazał Radzie Gminy swoje ustalenia i stwierdził, że według jego opinii nic nie stoi 
na przeszkodzie tej sprzedaży. 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła głosowanie 
Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem wniosku głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, 
Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata. 
Za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot Nr 14) 

W dalszej części tego punktu obrad Pani Ewa Nogas poinformowała Radnych, iż od ostatniej sesji 
wpłynęły kolejne dwa wnioski. Jeden o sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Adamów. Drugi o udostępnienie służebności przez działkę stanowiącą własność Gminy 
Adamów. Następnie Pani Nogas przekazała wszystkie posiadane informacje o nieruchomościach 
Radni zdecydowali, że zapoznają się szczegółowo z wnioskami, dokonają rozeznania w terenie 
w terminie do następnej sesji. 

Pani Przewodnicząca Bożena Skiba przedstawiła pismo mieszkańca Czamowody w sprawie budowy 
drogi asfaltowej Szewnia Dolna - Czarnowoda - Feliksówka. 
Przewodnicząca Rady Gminy wyjaśniła, że Pan składający pismo deklarował dołączyć jeszcze listę 
osób popierających budowę drogi oraz pismo od Wojewody Lubelskiego. Lista do tej pory 
nie wpłynęła, natomiast dołączono pismo od Wojewody Lubelskiego, którego treść Pani 
Przewodnicząca odczytała. Przedstawiona została również korespondencja elektroniczna między 
Panem Wojewodą a autorem pisma 
Pani Przewodnicząca wyjaśniła, że droga ta jest budowana etapami i rzeczywiście są problemy 
z realizacją tej inwestycji z powodu braku spadkobierców jednej z działek. 
Pan Wójt przedstawił aspekty prawne, a także wyjaśnił, że Gmina składała na tę drogę wnioski 
w ramach kilku funduszy i niestety uzyskały one bardzo mało punktów. Następnie zaznaczył, że nikt 
o mieszkańcach Czamowody nie zapomina, a droga jest ciągle utwardzana w ramach funduszu 
sołeckiego. 
(Pan Radny Mirosław Lewusz opuszcza salę obrad) 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Pani Bożena Skiba poinformowała, że z treścią 
następnego pisma złożonego przez Zarząd Województwa Lubelskiego, a także z treścią jego 
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załącznika, czyli projektu Uchwały Sejmiku Województwa Lubelskiego w sprawie 
wprowadzenia na obszarze województwa lubelskiego ograniczeń i zakazów w zakresie 
eksploatacji instalacji, w których następuje spalanie paliw, radni zostali zapoznani 
na posiedzeniach Komisji Stałych Rady Gminy Adamów kilka dni wcześniej. 
Pan radny Tomasz Michałuszko odczytał powyższe pismo w celu przypomnienia. 
Pani Przewodnicząca jednocześnie wyjaśniła, że w ciągu 30 dni od daty otrzymania pisma 
należy wyrazić opinię w sprawie ww. projektu uchwały. 
Radni wypracowali wspólne stanowisko w omawianej kwestii. 
Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie ręczne imienne. 

Głosowanie ręczne imienne. 
Za odrzuceniem uchwały a tym samym za wyrażeniem negatywnej opinii w sprawie ww. 
projektu uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Kuryło Jacek, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, 
Sołtys Dariusz, Teterycz Jan, Tyrka-Stećko Beata. 

Za głosowało 13, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 15) 

Pani Wiceprzewodnicząca Urszula Polakowska odczytała list otwarty posła na Sejm RP 
Franciszka Sterczewskiego przekazany przez jego Biuro Poselskie poruszający sytuację 
osób LGBT+ w Polsce. 

Ad. 12. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

Pani Przewodnicząca zadała pytanie, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby złożyć wnioski 
lub poruszyć jakieś sprawy? 
Pan Radny Jan Teterycz zgłosił chęć zadania kilku pytań w imieniu klubu radnych 
„Wspólnie dla Gminy". 
Pan Radny przypomniał, że na ostatnim posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy 
Adamów poruszano obszernie temat oszczędności. Odniósł się on również do styczniowej 
sesji, na której to zajęto wspólne stanowisko, że jeżeli uczestnictwo w Programie Diament 
30-lecia Polskiej Transformacji będzie generowało koszty, to Gmina nie weźmie 
w nim udziału. 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- Wiecie Państwo, ile zapłaciła Gmina? Dziesięć tysięcy pięćset siedemdziesiąt osiem 

złotych. Panie Wójcie czy tylko jedna osoba była w delegacji odebrać wyróżnienie? 
Mam rachunek. 205 złotych - koszt noclegu. 

Pan Wójt Dariusz Szykuła. 
- Już mogę? 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- Tak, proszę. To te dwie sprawy. 
Pan Wójt Dariusz Szykuła. 
- Szanowni Państwo Radni, dyskusja była przeprowadzona na sesji. 

Namawialiście nas sami, aby wziąć udział w promocji Gminy. Akurat wzięliśmy udział 
i udało się nam zostać liderem. Do Warszawy pojechało pięć osób. Byłem ja jako Wójt, 
Pani Przewodnicząca, Zastępca Przewodniczącej oraz Pani Skarbnik i kierowca. 
Nie płaciliśmy za wzięcie udziału w konkursie tylko za promowanie Gminy. Takie 
rzeczy zawsze były, są i będą kosztowne. Uczulałem Państwa, że w związku z promocją 
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mogą wystąpić koszty. Jeżeli kwota 205 zł w związku z delegacją pięciu osób to dużo, 
to jak mamy się w ogóle rozwijać? Powiem więcej. Wyjechaliśmy w sobotę o 12. gala 
była na godzinę 18. Spędziliśmy ponad pięć godzin w samochodzie. Po gali wzięliśmy 
pokój jednoosobowy, aby mieć normalne warunki, żeby się przebrać. Wyjechaliśmy 
z Warszawy ok godziny 24 i na 6 rano byliśmy w domu. Inne samorządy będące obecne 
na Gali zamawiały pokoje dla wszystkich uczestników delegacji. Żadna z naszych pięciu 
osób nie wzięła delegacji. Pojechaliśmy na własny koszt. 
Jeżeli chcecie nas za takie rzeczy rozliczać, to jeszcze rozliczcie mnie wraz z Panią 
Przewodniczącą z udziału w Perłach Biznesu w Zamościu, gdzie zostaliśmy wyróżnieni. 
Wójt po godzinach pracy pojechał swoim samochodem, po drodze zabrał Panią 
Przewodniczącą, która również była po godzinach pracy. Za uczestnictwo 
w tym programie również nie płaciliśmy. Jedyny koszt to 205 zł za publikację w gazecie 
gdzie promowano Gminę. Podjęto decyzję o publikacji po to, aby zarówno Państwo, 
jak i nasi mieszkańcy dowiedzieliście się o naszym uczestnictwie. 
(Pan Wójt poprosił Panią Skarbnik o przyniesienie wspomnianej publikacji do wglądu). 
Jeżeli gmina się promuje, to muszę powiedzieć, że nic nie jest za darmo. 
Lokalna organizacja turystyczna za umieszczenie informacji o gminie w swojej 
publikacji żąda od samorządu 2 tysiące za stronę. 
Jeżeli się rozliczamy, to może niech Rada Gminy zwróci koszty naszej podróży 
do Warszawy. Po drodze należy gdzieś się zatrzymać, wypić kawę coś zjeść a przede 
wszystkim poświęcić swój wolny czas. 

Pan Radny Jan Teterycz. 
- Chyba Pan odbiegł trochę od tematu. 
Pan Wójt Dariusz Szykuła. 
- Wcale nie odbiegłem. Otrzymał Pan rachunki takie jakie są: 

- 205 zł za hotel w Warszawie. 
- 30 zł za parking. 

Pan Radny Jan Teterycz. 
- To na Pański wniosek Rada zajęła stanowisko aby, nie było kosztów. 
Pan Wójt Dariusz Szykuła. 
- Rada kazała nam wziąć udział w projekcie. 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- Jeśli nie będzie kosztów. 
Pan Wójt Dariusz Szykuła. 
- Jakie ma Pan koszty? 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- 10 tysięcy złotych. 
Pan Wójt Dariusz Szykuła. 
- To jest kwota za promocję. 
Pan Radny Jan Kawałko 
- Zwrócono się do Pana z pismem czy Gmina będzie uczestniczyć w projekcie. 

Pan Powiedział wyraźnie. Jeżeli będą koszty po stronie Gminy uczestniczyć 
nie będziemy, bo w tej chwili nie mamy na to środków. 

Pan Wójt Dariusz Szykuła. 
- Szanowni Państwo na styczniowej sesji podjęliśmy dyskusję na temat, dlaczego 

nie uczestniczymy w tego typu projektach. Ja mówiłem, że osobiście wolę mieć spokój 
nie lubię wyróżnień i nie chciałbym zawracać głowy pracownikom. Rada Gminy sama 
domagała się takiego typu działań i prawie zmusiła nas do udziału w projekcie. 

Pani Wiceprzewodnicząca Urszula Polakowska 
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- To były nasze decyzje 
Pan Radny Jan Teterycz 
- Jeśli nie będzie kosztów. 
Pani Wiceprzewodnicząca Urszula Polakowska. 
- Jeżeli nie będzie dużych kosztów. 
Pan Radny Jan Teterycz 
- 10 tysięcy to nie są duże koszty? 
Pani Wiceprzewodnicząca Urszula Polakowska. 
- Panie Radny, a nie padło słowo, że powinniśmy promować Gminę? 
Pan Wójt Dariusz Szykuła. 
- Szanowni Państwo. Proszę tu jest publikacja, proszę sobie przejrzeć, tu jest nakład. 

Promocja na całą Polskę. 
Wiecie drodzy Państwo, co było najprzyjemniejsze podczas całej gali? 
Po tym, jak zostaliśmy wyróżnieni, podszedł do mnie przedsiębiorca z Warszawy 
i gratulując, powiedział, że dobrze zna naszą Gminę, bo robi tu interesy. 
Jest pod wrażeniem naszych działań i inwestycji i oby tak dalej. 
To jest opinia z zewnątrz, tak nas postrzegają. 
Przyzwyczaiłem się, że ja robię wszystko źle, ale czy pozostałym członkom delegacji 
ktoś podziękował za 10 godzin w samochodzie na swój własny koszt. 

Pan Radny Jacek Kuryło do Pana radnego Jana Teterycza. 
- Czy uważa Pan, że działania podjęte na rzecz promocji gminy są złe? 

Pana argumenty są żenujące. 
Pan Radny Jan Teterycz 
- Żenujące? 
Pan Wójt Dariusz Szykuła. 
- Drodzy Państwo kończymy kolejną naszą inwestycję - plac zabaw. Moja propozycja jest 

następująca. Otworzymy go, tak jak zrobili to samorządowcy z Ulhówka. Materiał 
z otwarcia znalazł się w Wydarzeniach stacji Polsat. Pan Wójt i ksiądz Proboszcz 
zjeżdżają ze zjeżdżalni. Darmowa promocja. Może nasi radni również powinni w tego 
typu działaniach uczestniczyć? Państwo muszą także z nami współdziałać i posuwać 
pomysły. 

Pani Skarbnik Ewelina Droździel-Szykuła. 
- Szanowni Państwo wraz z inwestorem i panem Wójtem byliśmy ostatnio 

nad zbiornikiem w Jacni. Sprawdzaliśmy czytniki wejść. 17600 osób nie wzięło 
się z powietrza. Turyści ci zatrzymali się na terenie Gminy i zostawili tu swoje 
pieniądze. 

Pan Wójt Dariusz Szykuła. 
- Jeżeli mówimy o promocji to zrobiliśmy baner reklamowy na Jacnię. Zajęło nam to dużo 

czasu, gdyż potrzebne było pozwolenie na budowę. Pan inżynier w ramach dobrej 
współpracy nie wizą za swoje działania wynagrodzenia. Cała inwestycja to koszt ok. 20 
tysięcy złotych. Działanie to jest również promocją, dlatego zadaję pytanie. Czy mamy 
to robić, czy nie? Dużo osób przyjezdnych nie wie, gdzie jest zbiornik, dlatego chcemy 
postawić widoczny baner, na którym reklamowana będzie zarówno Jacnia jak i cała 
Gmina. 
Chcemy założyć Spółdzielnię Socjalną, aby były nowe miejsca pracy. Jeżeli będą 
turyści, to Spółdzielnia będzie funkcjonować. 
Pomalowaliśmy na różne kolory płot przy wjeździe na zbiornik, aby go nie przeoczyć, 
żeby był widoczny. Przyjadą tam ludzie, zapłacą za parking, skorzystają z atrakcji 
i zostawią u nas pieniądze. 
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Drodzy państwo jak chcecie, to wójt wcale nie musi nigdzie jeździć. Przez 17 lat 
nie było żadnej delegacji na wójta. 
Pokój w Warszawie został wynajęty po to, aby nikt nie musiał przebierać się w łazience 
czy jakiejś ubikacji. Czy według Państwa tak miało to wyglądać? Nikt w tym pokoju 
nie spał. 

Pan Radny Jan Teterycz 
- Ja tylko zapytałem. 
Pan Wójt Dariusz Szykuła. 
- To ja Panu odpowiadam. 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- Dziękuję bardzo. 
Pan Wójt Dariusz Szykuła. 
- Proszę bardzo. 
Pan Radny Jan Teterycz 
- Panie Wójcie, następna sprawa. Umowa podpisana w 2016 roku. 
- Kojarzy Pan? 
Pan Wójt Dariusz Szykuła. 
- Nie, nie kojarzę. Pan ten dokument trzyma w ręku. 
Pan Radny Jan Teterycz 
- Proszę bardzo. 
Pan Wójt Dariusz Szykuła. 
- Ja dziękuję na razie. Proszę pytać. Pan nic nie musi pokazywać. 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- Podpisana przez Pana umowa w 2016 roku. Przeczytam, co jest najbardziej interesujące 

i co traci Gmina. „Jest to na budowę drogi gminnej w Adamowie usytuowanej 
na działkach 120, 122,123 i 117" 
Rok 2016. Proszę Pana czy był Pan właścicielem tych działek, bo to jest umowa 
na projekt drogi. Proszę Państwa koszt projektu 5608 zł. 
Projekt przepadł, drogi nie ma i prędko będzie. 
Panie Wójcie, Pan sobie doskonale z tego zdaje sprawę, bo zaczął Pan robić projekt 
drogi na prywatnych gruntach. 
Nie wiem, czy Panu się przyśniło, czy Pan nie sprawdził? 
Jak można podpisać taką umowę i płacić za coś, czego nie będzie? 
Mijają cztery lata i teraz projekt jest nieważny, należy zrobić drugi. 
Następnie powracam do tego samego tematu. 
Projekt drogi w Jacni, prawie 150 tysięcy złotych. Pamięta Pan, czy też mam 
przypomnieć? 

Pan Wójt Dariusz Szykuła. 
- Proszę, Pan pyta Przewodniczącą. Pan zadaje pytanie, ja słucham. 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- Dobrze. 

Projekt w Suchowoli, przepraszam w Jacni na prawie 150 tysięcy został złożony 
do Starostwa Powiatowego w Zamościu. Projekt w Starostwie został przyjęty, następnie 
Pan Wójt przystępuje do projektu i zostaje zawiadomiony, że musi uzupełnić 
dokumenty. Wina nie leży po stronie Wójta czy Gminy, bo projekt został przyjęty 
w Starostwie. W tej sytuacji należało się odwołać do Wojewody. Pan Wójt 
się nie odwołał. 
Potem Starostwo wielokrotnie (ja jestem w posiadaniu tych dokumentów) zwracało 
się do Gminy o uzupełnienie, pism wysłano cztery czy pięć, przesuwano terminy, 
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dokumentów nie uzupełniono, więc projekt przepadł. Pan Wójt podpisał zatem nową 
umowę. 
Zapytajmy zatem z zapytania publicznego: Ile wyniesie koszt nowej umowy jakie nowe 
wydatki i co z wydatkami z lat poprzednich? 
Na pewno to Pan pamięta, bo ta droga bardzo Pana interesuje. 

Pani Skarbnik Ewelina Droździel-Szykuła 
- Jak pan wyliczył te 150 tysięcy skoro z tego, co wiem projekt kosztował 25 tysięcy? 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- Ja mówię o wszystkich wydatkach poniesionych na tę drogę. 
Pani Skarbnik Ewelina Droździel-Szykuła. 
- Przed chwilą mówił Pan o projekcie. 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- Nie, mówię o wszystkich wydatkach. Tam był chodnik, oświetlenie /.../ 
Pan Wójt Dariusz Szykuła. 
- Jeżeli chce Pan rzetelnych odpowiedzi, to najpierw musi być Pan sam rzetelny. 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- Myśmy dostali dokumenty z zapytania publicznego. 
Pani Skarbnik Ewelina Droździel-Szykuła. 
- A tam był projekt? 
Pan radny Teterycz. 
- Na budowę drogi, oświetlenia, chodnika w całości. 
Pani Skarbnik Ewelina Droździel-Szykuła. 
- Projekt kosztował 150 tysięcy? 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- Wszystko kosztowało 150 tysięcy, dlatego sprawdzimy ile teraz gmina poniesie kosztów 

na tę samą drogę. 
Pan Wójt Dariusz Szykuła. 
- Wszystko jest jawne. 
Pani Skarbnik Ewelina Droździel-Szykuła. 
- My już mamy podpisaną umowę. 
Pan Radny Jan Teterycz. 
Ja wiem o tym, że macie podpisaną. 
Pan Wójt Dariusz Szykuła. 
- Wszystko jest jawne, zawsze Państwa informujemy. Wszystkie wydatki na inwestycje 

są w budżecie. Wójt nie robi niczego sam, zawsze są opinie i tak dalej. 
Jeżeli chodzi o Adamów to nie zrozumiałem, na jakich działkach robimy. Działki 
mi nic nie mówią. 

Pan Radny Jan Teterycz. 
- Te, które są dla myśliwych i grzybiarzy. 
Pan Radny Jacek Kuryło 
- Była droga dla sarenek teraz dla grzybiarzy. 
Pan Wójt Dariusz Szykuła. 
- Drodzy Państwo! 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- To Pan Sekretarz mówił, że tą drogą mają chodzić grzybiarze. 
Pan Wójt Dariusz Szykuła. 
- Drodzy Państwo, ja wam nie przeszkadzałem i oczekuję również trochę kultury. Proszę, 

dajcie mi Państwo odpowiedzieć. 
Pan radny nam zarzuca, że ta droga jest niepotrzebna, że jest nie na naszych działkach. 
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Ta droga realizowana jest specustawą, to trochę inaczej wygląda, zresztą droga 
ta zawsze była jest i będzie. Zarzuca Pan, że zostały wyrzucone pieniądze. Ja Panu mogę 
przynieść decyzje pozwolenia na budowę tej drogi podtrzymane przez Wojewodę. 
Ta decyzja już jest. Jest także wyłożenie na górze /..../ 

Pan Radny Jan Teterycz. 
- Nie, nie. To się Pan trochę pośpieszył. Ja wiem, że się mieszkańcy odwoływali. 
Pani Przewodnicząca Bożena Skiba 
- Panie Radny, Pan Wójt odpowiada. 
Pan Wójt Dariusz Szykuła. 
- Pan nie kłamie tutaj ludzi. Jeżeli uważacie, że kłamie - mam przynieść dokumenty? 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- decyzje Pan ma, dokumenty nic nie będą ważne. 
Pan Wójt Dariusz Szykuła. 
- Jak Pan będzie je uchylał? 

Po pierwsze, skąd ma Pan takie informacje skoro nie jest Pan stroną? I od tego należy 
zacząć. 

Pan Radny Jan Teterycz. 
- Bo ja nie zajmuje się krzaczkami Panie Wójcie tylko ogólnie gminą. 
Pan Wójt Dariusz Szykuła. 
- Następna sprawa, tutaj prośba do Pana radnego z Suchowoli na końcu. 

Rozmawialiśmy o terminie realizacji budowy drogi z Suchowoli - Ulica na cmentarz. 
Mówiłem Państwu, że tam drogi nie ma. Idzie ona przez państwowy las. Czy tego 
tematu również mamy nie poruszać? Zostawiamy ludzi samych, niech się sądzą, niech 
sami starają się to zrobić? Podobna sytuacja. To, co Pan radny porusza. Tej drogi 
nie ma na mapach. Mamy przedstawić ludziom, że radni nie chcą, aby Wójt wybudował 
drogę? Bo tak to wygląda. Droga przebiega ona przez las. Ludzie tamtędy dojeżdżają 20 
czy 40 lat do domów. Drogi gminnej tam nie ma. 

Pan Radny Jan Teterycz. 
- Mogę Panu odpowiedzieć? 
Pan Wójt Dariusz Szykuła. 
- Nie, nie może Pan, bo ja chcę to wytłumaczyć. Potem będzie pan mógł odpowiadać 

i zadawać pytania. 
Tam jest taka sama sytuacja. Może w tym roku uda nam się uzyskać pozwolenia 
na budowę. Sprawa już jest w toku, są podziały. Na przyszły rok chcemy zaplanować 
dokumentację do specustawy. Inaczej się nie da. Jak Państwo widzicie, ja nic nie robię 
sam, bez zgody Rady, bez zabezpieczenia środków w budżecie. 
Jeżeli chodzi o budowę drogi w Jacni to informacje są tylko szczątkowe. Rzeczywiście 
Gmina złożyła wniosek była tam Pani Kierownik, Wicestarosta. Pokazywaliśmy 
podziały zatwierdzone przez Starostwo, są pieczęcie Starostwa i te same podziały 
zostały przyjęte w referacie budownictwa. Gdzie jest wina Wójta, Gminy, Urzędu, jeżeli 
wydajemy pieniądze na podstawie dokumentów, które Starostwo nam zatwierdza? 

Pani Skarbnik Ewelina Droździel-Szykuła. 
- Panie Radny Starostwo przyjęło podziały i przyjęło modernizację, są rozbieżności 

po kilka centymetrów na każdej działce i należy robić nowe podziały. 
Pani Przewodnicząca Rady Gminy Adamów 
- Niestety, ja już muszę opuścić obrady i przekazuję władzę zastępcy. 
(Pani Przewodnicząca opuszcza salę obrad) 
Pan Wójt Dariusz Szykuła. 
- Inwestycje tego typu trwają latami. Tak jest w Adamowie, Czarnowodzie, dalej będzie 
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budowana droga w Suchowoli „Ulica" - cmentarz. 
Co mam powiedzieć ludziom, że jednemu czy dwóm radnym nie podoba się, bo Gmina 
buduje drogę? Jak mam do tego podejść? 
Nigdy nie dzieliliśmy mieszkańców na gorszych i lepszych. Wszystkich traktujemy tak 
samo. Jeżeli są jakieś zasady, to obowiązują one wszystkich. Nasze działania 
są transparentne. Tak samo było z przetargami, nigdy nic za plecami Radnych po cichu 
nie sprzedano. Nikt tu nic nie ukrywa, żadnych wydatków, na wszystko są rachunki, 
umowy i wszystko jest kontrolowane przez tyle służb, że pierwsze one by nam o tym 
powiedziały. Także ja dziękuję. 

Pani Skarbnik Ewelina Droździel-Szykuła. 
- Projekt drogi robiony jest zawsze wcześniej, żeby potem zlecić podziały. Zanim zleci 

się podziały, należy wiedzieć gdzie planowany jest przebieg drogi, dlatego musi być 
zrobiony projekt i tak jest robiony we wszystkich drogach, niezależnie od tego, czy jest 
to Czarnowoda ,czy Szewnia Górna. Mamy zrobiony projekt na odcinku 2 km 300 m 
robimy odcinkami, teraz wychodzi, że gdzieś tam planowany pas drogowy i asfalt jest 
w drodze, dlatego prostujemy te działki. Tak samo było na działkach w Adamowie, 
o których Pan mówi. Była planowana droga, został wykonany projekt, aby zlecić 
geodetom podziały. 

Pan Radny Jan Teterycz. 
Jeżeli ja sobie wymyślę, że wybuduje u sąsiada dom, to mogę zamówić projekt domu, 
nie będąc właścicielem prawnym gruntu i nie mając ustalonych prawnie granic gdzie 
droga może przebiegać mogę zrobić projekt? Niech Pani mi odpowie. 

Pani Skarbnik Ewelina Droździel-Szykuła. 
- Projekt domu może Pan sobie kupić nawet bez działki. 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- Tak? A kto jest właścicielem działek w tym momencie? 
Pani Skarbnik Ewelina Droździel-Szykuła. 
- Panie Radny ja, Panu tłumacze /.../ 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- Ja Pani tłumacze 5600 zł przepadło. 
Pani Skarbnik Ewelina Droździel-Szykuła. 
- Ja Panu tłumaczę, że nie przepadło. 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- To się przekonamy. 
Pani Skarbnik Ewelina Droździel-Szykuła. 
- Zawsze jest taka procedura, że robi się projekt drogi. Pan radny dokładnie o tym wie, 

bo sprawa ta była niejednokrotnie wyjaśniana i uzgadniana. Odnośnie tej drogi to były 
tam kilkuletnie uzgodnienia, były też różne propozycje i zapadła decyzja, że droga 
będzie przebiegać po drodze zajeżdżonej, która istnieje tam od lat. 

Pan Radny Jan Teterycz. 
- A żeby zrobić projekt, to uchwała Rady jest niepotrzebna? 
Pani Skarbnik Ewelina Droździel-Szykuła. 
- A pieniądze skąd się wzięły Panie Radny? 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- Nie wiem, ja przejrzałem wszystkie sesje Rady 
Pani Skarbnik Ewelina Droździel-Szykuła. 
- Panie Radny, skoro wykonano projekt, to droga znalazła się w budżecie Gminy. 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- Nawet mam odpowiedź Pani Przewodniczącej (i szkoda, że tak szybko opuściła salę 
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obrad), w którym to napisała, że Rada Gminy w sprawie tej drogi nie zajęła stanowiska. 
Pani Skarbnik Ewelina Droździel-Szykuła. 
- Bo Rada uchwaliła budżet. Panie Radny, jeżeli zadanie jest w budżecie /.../ 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- Dobrze, Pani zawsze ma rację. 

Miałem tego nie poruszać, ale chciałem, żeby Radni widzieli, bo to się dotyczy i budżetu 
i podatków. 
Jestem szykanowany, odkąd wystartowałem na wójta. Chodzi o mój parking 2% 
od wartości podatku. Jeżeli parking ma być parkingiem, musi spełniać określone 
uwarunkowania. Jeżeli będziemy wszystkich traktować tak, jak mnie potraktowano 
to 90% przedsiębiorców powinno, płacić, za parkingi przy sklepach oraz firmach. 
Wojuję z Gminą- może nie wojuję, przepraszam złe słowo. Mam korespondencji ok. 60 
kopert 
z Gminy- wszystkie polecone więc ktoś to pisze. Ktoś pisze i już doszło do tego 
momentu, że ja wyjaśniałem i nic to nie pomogło, dlatego odwołałem się do SKO 
w Zamościu. 14 stron uzasadnienia wyroku. SKO obśmiewa nasz referat podatkowy, 
wszystko jest napisane, co było źle robione. Pan Wójt powołał biegłego i chciał mnie 
obciążyć kwotą 1100 zł, prawie. SKO przyznało, że ja mam zapłacić, odwołałem 
się WSA w Lublinie. Następne proszę bardzo stron uzasadnienia. Co się dzieje 
w referacie podatkowym? Ja Wam tego nie pokażę, bo jest ochrona danych osobowych, 
ale jakbyście to przeczytali, to byście wiedzieli, w jakiej jesteśmy Gminie. To jest szok. 
Panie sędziny powiedziały, co się dzieje w tej Gminie, kto tam rządzi, co sieje w tym 
referacie, czy tam pracują odpowiedni ludzie, czy przyszli tam po podstawówce. 14 
stron uzasadnienia możecie sobie wyobrazić, wszystko Pan Wójt robił źle, bo on się pod 
tym podpisuje. 

Pani Skarbnik Ewelina Droździel-Szykuła. 
- Ja mam tylko jedną uwagę, sam Pan powiedział, że SKO utrzymało w mocy decyzję, 

wydało jakąś opinię, a Pan zaskarżył, nie decyzję Gminy, tylko SKO. Czy Pan zaskarżył, 
czy Sąd odwołał się od decyzji SKO ? 

Pan Wójt Dariusz Szykuła. 
- Ja zaraz poproszę Pani, bo nie pozwolę obrażać pracowników. Ja nie chcę nikogo urazić, 

a tylko postaram się wyjaśnić, jak wygląda to ze strony prawa. Jeżeli sprawa jest 
w WSA w Lublinie, to osoba zainteresowana nie odwołuje się od decyzji wójta, tylko 
od decyzji SKO i ten wyrok podważa decyzję SKO. 

Pan Radny Jan Teterycz. 
- Ale to jest odwołanie od Pańskiej decyzji. 
Pan Wójt Dariusz Szykuła. 
- ja Panu tłumaczę i nie będę z Panem więcej polemizował. Przedstawia Pan tylko 

wybrane części problemu. Zaraz poprosimy Panie, aby przedstawiły, jak to ogólnie 
wygląda. 

Pani Skarbnik Ewelina Droździel-Szykuła. 
- Już Panie idą. 
Pan Wójt Dariusz Szykuła. 
- Nasze decyzje może uchylić tylko SKO. Jeżeli SKO decyzję wójta utrzyma albo wyda 

drugą decyzję, że naszą uchyli, a wyda swoją to wtedy podatnik czy przedsiębiorca 
może się odwołać do WSA na decyzję SKO, a nie Wójta- tak to wygląda. 

Pan Radny Jan Teterycz. 
- SKO piszę od decyzji Wójta Gminy Adamów. 
Pan Wójt Dariusz Szykuła. 
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- Zaraz przyjdą Panie i będą referować. 
Pani Wiceprzewodnicząca Urszula Polakowska. 
- Przepraszam Pana i tak w tym piśmie jest napisane? „Kto w tej Gminie pracuje? Jacy 

pracownicy? Podważane są ich kompetencje? Pan wszystkich, którzy tutaj pracują, 
wrzuca do jednego worka. 

Pan Radny Jan Teterycz. 
- Nie. 
Pani Wiceprzewodnicząca Urszula Polakowska. 
- Ale Pan tak powiedział. 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- Powiedziałem „w referacie podatkowym". Ktoś nimi zarządza i ktoś powinien ponosić 

odpowiedzialność. 
Pani Wiceprzewodnicząca Urszula Polakowska. 
- Ale dlaczego w Panu jest tyle nienawiści? 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- Jakby Pani dostawała co miesiąc kopertę albo dwie i cały czas byłaby Pani szykanowana 

to i u Pani tez by byłą nienawiść. 
Pani Wiceprzewodnicząca Urszula Polakowska. 
- Ja myślę, że Pan trochę przesadził 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- Proszę Panią, ja przesadzam? Ja mam wszystkie pisma z Gminy z SKO, WSA. Gmina 

tu poniosła koszty i straciła. 

Pan Radny Dariusz Komisarczuk poprosił o głos. 
- Pan radny przeprosił, że przerywa dyskusję. Wskazał, że musi w sprawach osobistych 

opuścić salę obrad. Podziękował za pomoc w naprawieniu chodników oraz 
doprowadzeniu do przejezdności dróg. Wniosek w tych sprawach zgłaszał 
na poprzedniej sesji. Jednocześnie wskazał, iż nie wszystkie postulowane wówczas 
przez niego problemy zostały rozwiązane, o co w tym momencie ponownie prosi. 
(Pan Dariusz Komisarczuk opuszcza salę obrad). 

Pan Wójt Dariusz Szykuła. /powracając do poprzedniego wątku/ 
- Poprosiliśmy Panie gdyż prawdopodobnie nikt tu, kto pracuje, na niczym się nie zna. 

Szefa macie również takiego, który nic od Was nie egzekwuje. Uwzięliśmy się również 
na jednego z przedsiębiorców. Decyzje, które uchyla WSA, to są decyzje wójta, a nie 
SKO. To tak, aby przybliżyć, jak to wygląda od strony prawa. Ja starałem 
się to wszystko wytłumaczyć, jednakże Wójt jest źle rozumiany, dlatego proszę Panie 
o wyjaśnienie i proszę, aby nie używać imion i nazwisk, nazw firm ze względu 
na ochronę danych osobowych. Proszę tylko ogólnie opowiedzieć, jak wyglądają 
procedury w sytuacji gdy, podatnik się odwołuje, jakie obowiązki ma Urząd, bardzo 
proszę, aby Panie się do tego odwołały, jeżeli o czymś zapomniałem, to proszę, 
aby dodała to Pani Skarbnik. 

Pani Skarbnik Ewelina Droździel-Szykuła. 
- Dowiedziałam się, że jesteście Panie postrzegane jako pracownicy po podstawówce. 

Skończyłyście podstawówkę i tyle wiecie. 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- Chodzi o decyzję Sądu Administracyjnego. Dostaliście taką decyzję? Zapoznała się Pani 

z tą decyzją? (Part radny Teterycz w tym momencie zwrócił się do Pani Agaty Malickiej -
pracownika Urzędu Gminy). 
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Pani Agata Malicka pracownik Urzędu Gminy 
- Dostaliśmy taką decyzję. 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- Decyzja, która uchyla w całości wszystkie decyzje Wójta 
Pani Agata Malicka pracownik Urzędu Gminy 
- Jedną decyzję Wójta. 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- Wszystkie decyzje Wójta 
Pani Agata Malicka pracownik Urzędu Gminy 
- Decyzje SKO i decyzje Wójta 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- To jest SKO, a to jest Sąd Administracyjny, to są dwie decyzje, w tym uchylają 

one wszystkie decyzje Wójta. 
Pani Agata Malicka pracownik Urzędu Gminy 
- Uchyla decyzję Wójta Gminy Adamów, nie wszystkie decyzje, tylko tą z października, 

już nie pamiętam którego roku. 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- Było kilka decyzji wydanych przez Wójta, same żeście niektóre uchylały, a potem 

na nowo wznawiały. Uchyla decyzje, zaczynamy wszystko od nowa. 
Pani Agata Malicka, pracownik Urzędu Gminy. 
- Zaczynamy postępowanie podatkowe od nowa 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- Tak i koszty rzeczoznawcy kto teraz ponosi? Pani powie. 
Pani Agata Malicka pracownik Urzędu Gminy. 
- Gmina. 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- Powołaliście rzeczoznawcę, koszty kopert. Ile Pani do mnie wysłała? 
Pan Wójt Dariusz Szykuła. 
- Pan policzy te koperty, bo Pani może nie pamięta, ile wysłała. Pani nie jest 

przygotowana, bo została poproszona w ciągu kilku minut. 
Pani Skarbnik Ewelina Droździel-Szykuła. 
- Powiem Państwu Radnym, że ja nie rozumiem pewnych rzeczy. Proszę się cofnąć 

myślami. Nie tak dawno mówione było, że są Radni, którzy wiedzą, że niektórzy 
przedsiębiorcy nie płacą podatków. Chcieliście, żeby skontrolowana była cała Gmina. 
I to zostało zrobione. To również generowało koszty, więc ja nie rozumiem. Co jakiś 
czas musimy się tłumaczyć, dlaczego nie ściągamy podatków. Nawet pod koniec 
tamtego roku była dyskusja, że niektórzy nie płacą podatków. Staramy się, aby wszyscy, 
którzy 
są zobowiązani płacili za wszystko, co posiadają, podatki. Jesteśmy być może jedyną 
gminą w tym kraju, gdzie pracownicy poszli i skontrolowali 100% działalności. 

Pan Radny Jan Teterycz. 
- Jest Pani pewna, że 100% działalności było skontrolowane? 

Pytam się, czy jest Pani pewna i Pani, która kontrolowała, że 100% działalności 
skontrolowano? 

Pani Skarbnik Ewelina Droździel-Szykuła. 
- W momencie przeprowadzenia kontroli wszystkie zarejestrowane działalności były 

skontrolowane. 
Pani Agata Malicka pracownik Urzędu Gminy. 
- Aktywnie działające. 
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Pan Radny Jan Teterycz. 
- Aktywnie działające. A podmioty, które dwa dni wcześniej zawiesiły działalność? 

Podatek 5 lat wstecz obowiązuje. 
Pani Agata Malicka pracownik Urzędu Gminy. 
- Ja nie dokończyłam Proszę Pana. Aktywnie działające i mające przedmiot 

opodatkowania na terenie naszej Gminy. 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- A jak koś nie składał deklaracji w ogóle, a prowadził działalność? 
Pani Agata Malicka pracownik Urzędu Gminy. 
- Był wzywany do składania deklaracji. 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- Ale Panie poszły sprawdzić wszystkich przedsiębiorców. No akurat dwa dni wcześniej 

pewna firma zawiesza działalność, którą prowadziła kilka lat i to nie w jednej 
miejscowości tylko w trzech bodajże i zawiesza i nie zapłaciła, podejrzewam złotówki 
podatku. Podejrzewam. Uprawnienia radnego z 2018 r. dają takie prawa i przyjdę 
do Pani. Ja byłem już raz, a teraz sprawdzę wszystko i będziecie musiały mi to wszystko 
pokazać. Wiecie o tym? 

Pani Agata Malicka pracownik Urzędu Gminy. 
- Pan wie, że obowiązuje nas tajemnica skarbowa i ochrona danych osobowych? 
Pani Skarbnik Ewelina Droździel-Szykuła. 
- Radny może skontrolować jeżeli w planie pracy komisji na dany rok jest taki temat 

i wtedy /.../ 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- Nie, nie Pani się myli ja mówię o czymś innym nie o komisji a o podatkach. 

Obok mnie następna firma transportowa. Ile namierzyłyście utwardzonego placu? 
Byliście tam drogie Panie? 

Pani Skarbnik Ewelina Droździel-Szykuła. 
- Jest ochrona danych osobowych. 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- Ja pytam. 
Pan Wójt Dariusz Szykuła. 
- Proszę Pana, Pan tu nie przesłuchuje. 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- Ja nie przesłuchuje, ja pytam, czy 100% przedsiębiorców było skontrolowanych. 

Ja pytam 100%? 
Pani Skarbnik Ewelina Droździel-Szykuła. 
- Prowadzących działalność na dzień kontroli. 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- Prowadzono działalność. Prowadzono 
Pani Skarbnik Ewelina Droździel-Szykuła. 
- To na pewno były Panie u tego Pana. 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- Na pewno były Panie? 
Pani Agata Malicka pracownik Urzędu Gminy. 
- Jeżeli były składane informacje, były one weryfikowane z CEDIG- em. Jeżeli ktoś 

nie składał, to był wzywany do złożenia takich informacji. 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- A jak nie złożył deklaracji ,to coście zrobili? 
Pani Agata Malicka pracownik Urzędu Gminy. 
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- Prowadzone było postępowanie. 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- Ustalaliście? A przy kontroli byłyście, obmierzyłyście? 
Pani Agata Malicka pracownik Urzędu Gminy. 
- Proszę Pana, ja nie będę rozmawiać z Panem na konkretne przypadki. Pan nie jest 

instytucją, która może mnie przesłuchiwać. 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- Ja nie mówię nazwisk. 
Pan Wójt Dariusz Szykuła. 
- Pan nie jest prokuratorem. 
Pani Agata Malicka pracownik Urzędu Gminy. 
- Dokładnie. Pan nie jest instytucją, która może mnie przesłuchiwać na temat konkretnych 

przypadków. 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- Ja Pani nie przesłuchuję. 
Pan Wójt Dariusz Szykuła. 
- Przesłuchuje, naprawdę przesłuchuje. 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- Pani była na komisji. Ja napisałem prośbę o notatkę, protokół końcowy z pracy komisji. 

Pani odpisała, że takiego protokołu nie ma, a taki był odczytywany. Jestem w Inałożone 
głosy!. 

Pani Skarbnik Ewelina Droździel-Szykuła. 
- Nie było żadnego protokołu, nie wprowadzajmy ludzi w błąd. 
Pani Agata Malicka pracownik Urzędu Gminy. 
- Nie było żadnego protokołu. Był wniosek, czy komisji, czy też jednego z Radnych. 

Nie pamiętam w tej chwili. Na następną sesję przygotowano informację dla Rady, która 
została przekazana podczas trwania sesji. Informację nie protokół. 

Pan Radny Jan Teterycz. 
- Na prośbę Rady bo nie było można /.../ ciężko było się doprosić. 

Ja uważam, że kontrola była przeprowadzona wybiórczo i będę starał się doprowadzić 
do tego, aby wam to udowodnić. Tyle podatków co ucieka na gminie 
od przedsiębiorców, będę w stanie wyliczyć, podejrzewam w ciągu pół roku. 

Pani Agata Malicka pracownik Urzędu Gminy. 
- Proszę bardzo może pan liczyć. 

Ja już przeszłam dwie kontrole z RIO, które nie wykazały jakichś nieprawidłowości 
jeżeli chodzi o opodatkowanie przedsiębiorców. Nie zarzucono nam, 
że coś nieprawidłowo robimy. Nie było zastrzeżeń do samej formy prowadzenia 
postępowań. Proszę mi wskazać w protokołach RIO punkt, w którym jest mowa 
na temat, że pracownicy Urzędu Gminy referatu podatkowego źle prowadzą 
postępowania podatkowe. 

Pan Radny Jan Teterycz. 
- W moim przypadku WSA zarzuca wam złe prowadzenie spraw. Panie czytały? 14 stron. 
Pan Wójt Dariusz Szykuła. 
- Nie dyskutujemy na temat konkretnych osób. 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- Będę musiał jeszcze pisać pismo, bo dyskusja robi się pusta. 
Pani Wiceprzewodnicząca Urszula Polakowska 
- Panie Radny, w tym momencie dyskusja dotyczy tylko Pana. Powinien Pan 

indywidualnie pójść i to wyjaśnić. 
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Pan Radny Jan Teterycz. 
- Proszę Panią, w moim przypadku Gmina poniosła koszty i staram się pokazać, że Gmina 

podejmuje złe działania i ponosi koszty, traci pieniądze. Pani Skarbnik mówi zawsze, 
że mało mamy pieniędzy na inwestycje musimy coś odejmować. Robimy podstawowe 
błędy. 

Pani Wiceprzewodnicząca Urszula Polakowska. 
- Dwa dni temu były komisje w tym budżetowa, dlaczego Pan wówczas nie poruszył tych 

kwestii? 
Pan Wójt Dariusz Szykuła. 
- Kamer nie było. 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- Tak nie było kamer, dobrze Pan Wójt powiedział. Wiele rzeczy robicie, jak co wam 

trzeba przed kamerami. Była taka dyskusja z Panem ? Trzeba zrobić tak. Trzeba 
zrobić tak. Kamery nie były włączone nie poszło to, bo nie była otwarta sesja. Ludzie 
się dziwią ,bo w Gminie Adamów sesje są nienagrywane. Zapomniała Pani? 

Pani Wiceprzewodnicząca Urszula Polakowska. 
- O czym Pan mówi, sesje są nagrywane. 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- Ale dyskusja była przed rozpoczęciem sesji, kiedy nie było nagrywane. 
Pan Radny Jacek Kuryło 
- Nie wiem, o czym ten Pan mówi. 
Pani Wiceprzewodnicząca Urszula Polakowska. 
- Ja też nie wiem. 
Pan Radny Jacek Kuryło 
- Pan nie chce mieszkać w tej Gminie i nie zależy Panu na jej dobru. 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- Ja przejrzałem nagrania i tej kwestii nie było nagranej. 
Pan I Wiceprzewodniczący Rady Gminy Adamów Tomasz Michałuszko. 
- Drodzy Państwo to nie czas i miejsce, żebyśmy się w ten sposób przepychali. 
Pan Radny Jan Teterycz. 
- Budżet Pana nie interesuje? 
Pan I Wiceprzewodniczący Rady Gminy Adamów Tomasz Michałuszko. 
- Znowu pan nie zrozumiał i interpretuje wszystko po swojemu. Czy jest jeszcze ktoś, 

kto ma jakieś sprawy do poruszenia? 
Ja chciałbym podziękować za budowę drogi w miejscowości Adamów, Panu Wójtowi 
Radzie Gminy Adamów, wszystkim pracownikom. 

Ad. 13. Zamknięcie obrad sesji. 
Pan I Wiceprzewodniczący Rady Gminy Adamów zamknęła obrady XVI sesji VIII kadencji 
Rady Gminy Adamów. 

Nagranie obrad sesji udostępnione jest w Biuletynie Infonnacji Publicznej Urzędu Gminy 

Protok 
Adam 

Adamów. 
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